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Vragen van het lid Scholten (PvdA)
inzake: vluchtelingen uit Kosovo.
(Ingezonden 4 mei 1999)

1
Hebt u kennis genomen van het feit
dat Servië onverminderd doorgaat
met de deportatie vanuit Kosovo van
etnische Albanezen, in het bijzonder
naar Albanië en Macedonië?

2
Is het u bekend dat inmiddels het
oplopend aantal vluchtelingen in
Macedonië in verhouding tot de
Macedonische bevolking de 10%
overstijgt en dat dit niet alleen grote
humanitaire problemen met zich
meebrengt, maar ook gevolgen kan
hebben voor de politieke en
economische stabiliteit van
Macedonië, hetgeen een negatieve
uitstraling op de regio kan hebben?

3
Bent u bereid – mede gelet op het
gegeven dat in de loop van deze
week zowel het I.N.D./COA-team in
Macedonië de 2000 tot Nederland
uitgenodigde vluchtelingen heeft
geselecteerd, als hun overkomst naar
ons land zal zijn gerealiseerd – de
aangenomen motie-Middel-Dittrich
van 22 april 1999 – waarin gevraagd
wordt «binnen afzienbare termijn
substantieel meer vluchtelingen uit
Kosovo in Nederland op te nemen» –
uit te voeren?

4
Bent u bereid in E.U.-verband een
nieuwe poging te ondernemen de
lid-staten tot een ruimhartiger
opvang van vluchtelingen uit Kosovo
te bewegen, mede gelet op het feit
dat UNHCR nu zelfs de Verenigde
Staten, Canada en Australië heeft
opgeroepen door te gaan met
plannen de vluchtelingen zo spoedig
mogelijk te evacueren, gelet op de
«groeiende stroom van vluchtelingen,
verslechterende condities in overvolle
kampen en toenemende bezorgdheid
van de Macedonische autoriteiten»?
Zonder overigens de eigen extra
inspanning van het resultaat van deze
nieuwe poging afhankelijk te maken?

Antwoord

Antwoord van de heer Cohen,
Staatssecretaris van Justitie, mede
namens de Minister van Buitenlandse
Zaken. (Ontvangen 3 juni 1999)

1
Ja.

2
Ja.

3
Ja. Bij brief van 7 mei 1999
(DEU-240/98) is de Tweede Kamer
meegedeeld dat gelet op de vrijwel
onhoudbare situatie ter plekke en op
de dringende oproep van de UNHCR
van 30 april jl. aan onder meer de
Europese landen om meer te doen
dan tot dusver was toegezegd, de

regering voornemens is de
opvangmogelijkheden voor
Kosovaren te verdubbelen tot 4000.
De komst van de nieuwe groepen
Kosovaren is inmiddels in volle gang.

4
De Nederlandse inspanningen om te
komen tot een Europese regeling
voor de opvang van Kosovaren
worden onverminderd voortgezet.
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Vragen door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel
140 van het Reglement van Orde, en de daarop door de regering
schriftelijk gegeven antwoorden
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